
Geachte raadsleden. 

Er verschenen verschillende artikelen en en een aantal ingezonden brieven in het NHD zelf en het 
NHD(regio) 

Op 23 oktober was er sprake van een "aanslag" in de vorm van een "vuurwerkbom", die, een geluk 
bij een ongeluk, geen schade aan lijf en leden heeft aangebracht, maar wel geestelijk schade. Vooral 
natuurlijk omdat er al 20 jaar sprake is van ellende. 

Daarna verschenen er geen artikelen meer in de krant, zelfs niet na de GR-vergadering van 31 
oktober, waarin de verklaring van de burgemeester en een motie werden ingediend. Er was geen 
debat aangevraagd, m.a.w. "de zaak HH" stond niet eens op de agenda. je zou kunnen zeggen, dat 
het het een vluggertje was. De inwoners van HK moesten maar snappen, dat de GR unaniem achter 
de motie stond en dat we maar weer gauw tot de orde van de dag moesten en konden overgaan. 
Zand erover! Gauw naar bed en morgen gezond weer op. 

Dus ook niet vernomen via de krant , nieuwsbrief op persbericht, wat de burgemeester besproken 
had met de familie, zijn er toezeggingen gedaan en hoe heeft de familie (daarop) gereageerd. Verder 
radiostilte dus. Alleen zaterdag nog een ingezonden brief van Ria Schurer met een suggestie voor een 
zinnige maatregel. Een vorm van lik op stuk beleid, dat natuurlijk zo overgenomen dient te worden 
door de gemeente HK! Ik moet zeggen, ik ben trots op Ria, een oude buurvrouw me. 

Het bericht in de krant heeft geen alarmbel doen afgaan, geen alarmfase 1 of rood, Hier in Hollands 
Kroon geen sjoege, geen lik op stuk beleid en prompte reactie, geen robuuste taal, geen foei of 
abject (en/of infaam). Geen persbericht, laat staan persconferentie. Geen raadslid, dat opstond. 

De enige mogelijke reactie was en is of steeds een ferm; Blijf met je poten van van onze Joden af. 
Over mijn lijk en wij staan pal,niet zozeer tegen discriminatie, maar tegen Jodenhaat. Antisemitisme, 
dat dulden wij niet!Het is aan jullie! 

Komt er nog een antwoord op de vragen van D66 

Komt er nog een debat, alsnog?  

Komt er nog een steviger antwoord/reactie in het openbaar? 

Krijgen we nog te horen, welke maatregelen er genomen zijn? 

met vriendelijke groet 

NAW gegevens bekend bij Griffie 


